
 

 

Referat fra styremøte. 

Dato 25-04-23 på nye Klubbhus. 
 

Tilstede: Vidar Lande, Arne Jostein Bråthen, Trond Børge Fossdal, Hans Thorvald Egeland, 

Per Steffen Hinderaker, Otto Østensen. 

Referent: Trond Børge Fossdal. 

 

Sak 8/2023. Befaring. 

Styret hadde befaring i Indre havn, for å se på hvordan det såg ut. 

Sak 9/2023. Forsikring. 

Styret har stoppet forsikringen på Havnekontor, Slipphytte og gamle Klubbhus. Ingen av byggene 

hadde innboforsikring. Styret har i tillegg opprettet innboforsikring på nye Klubbhus. Selve 

Klubbhuset er fullverdiforsikret. 

Sak 10/2023. Vedtekter. 

Styret gikk igjennom § 3.5 og § 4.3 i vedtektene. Styret kom frem til at vedtak 3 i årsmøtereferatet 

ikke kan skrives inn i vedtektene før årsmøte 2024. Styret vil praktisere vedtaket frem til årsmøte. 

Sak 11/2023. Rør i rør. 

Styret mente at rør i rør vil bli en altfor stor kostnad. Bryggene som ligger langs kaien, må på land, for 

det mangler pongtonger og festene som holder bryggene sammen er nesten borte. Nesten alle 

gliderne er ødelagte. De er full i rust. 

Sak 12/2023. Feste uteliggerne til kaien. 

Styret går bort fra glidere og fester uteliggerne direkte til kaien. Vi går 50 cm ned fra topp kai og 

fester flattjern og T-skinne til kaien. Monterer trapp og bøyle til å holde seg i. Trappen bør være 

topphengslet, ellers vil den bli knekt når det er springflo.  

Sak 13/2023. Gjestebrygge. 

Monterer ny gjestebrygge på ca. 20 meter. På sikt kan vi få strømsøyle på den, i tilfelle gjester. 

Sak 14/2023. Slipp. 

Montere nye hjul på slippen. De som er montert i dag lager store problemer med å få slippen ut. 


